
10 VRAGEN OVER TECH AAN MARC LANGEVELD

‘ De koele cijfers 
zeggen meer dan  
de technologische 
belofte’

Nvidia, Meta, Amazon en de andere 
Magnificent Seven-aandelen zijn de 
grote kartrekkers van de stijgingen 
op de Amerikaanse beurzen. Is tech 

niet te duur geworden? En blijven de 
vooruitzichten wel zo geweldig? Voor 

beleggers met hoogtevrees: tien vragen 
aan tech-expert Marc Langeveld.
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Marc Langeveld is een 
ervaren techbelegger 
en analist met meer 

dan dertig jaar erva-
ring in de financiële 
sector. Hij is Senior 
Fund Manager van 

het Econopolis Expo-
nential Technologies 

Fund en directeur van 
Econopolis Nederland. 

Eerder werkte hij als 
techanalist voor onder 
andere BNP, Barclays 
en Kempen & Co, was 
hij director of sales bij 

Petercam Bank en was 
hij mede-oprichter van 

Antaurus. Het tech-
fonds van het Belgische 
Econopolis bestaat een 
kleine vijf jaar en heeft 
inmiddels 294 miljoen 

euro onder beheer.


